## 华泰财险附加保单组合批单

(注册号: C00015431322023040460853)

兹经各方理解并同意,本"保单"增加如下条款:

为"保单"之目的,本批单明细表所列保单及被保险实体列表将构成"保单组合":

- (a) "保单组合"项下"保单责任限额"总计以明细表所列金额为准。
- (b) "国家责任限额"表示为总计的"组合国家限额"。
- (c) "保单组合"项下"免赔额"("组合免赔额")以明细表所列金额为准。
- (d) "保单组合"项下"年度免赔额"以明细表所列金额为准。
- (e) "保单组合"项下"不在保单赔付范围内损失金额"以明细表所列金额为准。

本"保单"其他条款和条件保持不变。

## **Group Policy Endorsement**

(注册号: C00015431322023040460853)

It is understood and agreed that the following clause is added to this Policy:

For the purposes of the Policy, the policies and insured entities as listed in the schedule will constitute the "Group Policy":

- (a) the Policy Limit of Liability for the Group Policy is subject to the amount listed in the schedule in aggregation.
- (b) the Country Limits of Liability are expressed as Group Country Limits in aggregation.
- (c) the Deductible ("Group Deductible") for Group Policy is subject to the amount listed in the schedule.
- (d) The Annual Deductible for Group Policy is subject to the amount listed in the schedule.
- (e) The Non Qualifying Loss for Group Policy is subject to the amount listed in the schedule.

This Policy remains unchanged in all other terms and conditions.